
 
 
 

Komise životního prostředí 
 

Datum schůze: 26. 11. 2024 
 
Zápis ze schůze 
 

Účastníci (KŽP): Lukáš Pacek, Petra Nováková-Sádková, Josef Rous, Petr Musil,  
Hosté: Tereza Nehasilová (místostarostka) 
Omluveni: Jiří Dvořák, Jiří Pekárek 

 
1) Revize bodů z minulého jednání 

 
a) Asekol: Město plánuje umístění kontejnerů na drobné elektro. Elektrodomek na 

rozměrný elektrický odpad by podle komise byl vhodný, ale podle místostarostky ho 
zatím není kam umístit. 
 

b) Kastrace: Na základě doporučení komise bude podporována kastrace koček v rámci 
města. Prostředky ve výši nižších desítek tisíc budou vyčleněny z rozpočtu na rok 2025, 
proplácení části nákladů bude občanům města realizováno ex-post na MěÚ po doložení 
účtenky od veterináře a vyplnění stručné žádosti. Výše podpory bude schválena 
v průběhu ledna 2025.  

 
c) Náplavka: Projekty na revitalizaci náplavky jsou k dispozici na webu města. 

https://www.libcice.cz/mesto-a-urad/projekty-1/projekty-v-priprave/libcicka-naplavka-1
469cs.html 
Komise doporučuje zpřehlednit prezentaci plánovaných záměrů na webu města.  
 

d) Vratné kelímky na akcích a předcházení vzniku odpadu: Byla podána žádost na vratné 
nádobí i myčky. V případě podpory bude obojí nakoupeno a půjčováno městem. 
Následně bude po spolcích organizující akce pro veřejnost v rámci města požadováno, 
aby akce byly bezodpadové. 
 

e) Emise: V rámci prevence vysokých emisí z lokálních topenišť komise navrhuje vytvořit 
leták, který může bát využit jako upozornění pro občany, u nichž může být podezření na 
vyšší emise při vytápění způsobené nevhodným palivem či použitím kotle. Přípravu 
letáku přislíbila členka komise Petra Nováková-Sádková 

 
 
 

             
 

https://www.libcice.cz/mesto-a-urad/projekty-1/projekty-v-priprave/libcicka-naplavka-1469cs.html
https://www.libcice.cz/mesto-a-urad/projekty-1/projekty-v-priprave/libcicka-naplavka-1469cs.html


 
2) Kameníček  

 
V rámci jednání komise byl přítomným znovu odprezentován záměr revitalizace Kameníčku 
(Lukáš Pacek). Z následné diskuze komise s místostarostkou vyplynulo, že záměr revitalizace, 
který počítá s postupným odstraněním nepůvodního akátového porostu, je z pohledu 
místostarostky diskutabilní. Jako rizikové místostarostka vnímá veřejné mínění, protože 
revitalizace by s sebou nesla dočasné narušení estetického vzhledu – suché stromy, úbytek 
zeleně. Na druhou stranu je tento krok pro efektivní revitalizaci, zvýšení diverzity lokality a 
podporu původních druhů nutný. 
Následně komise o záměru hlasovala. Pro záměr revitalizovat Kameníček s tím, že se bude 
dále jednat o konkrétních opatřeních, se vyjádřili všichni přítomní členové komise, dodatečně 
pak pátý člen formou per rollam (email).  
 
Komise podporuje záměr revitalizace Kameníčku a žádá Radu města o vyjádření k záměru.   

 
3) Sběrný dvůr – aktuální stav, pokroky 

 
Komise probírala s místostarostkou možnosti zřízení sběrného dvora. Z diskuze vyplynulo, že 
situace je beze změn. Komisí navrhovaná možnost domluvy s jiným sběrným dvorem (v 
blízké obci/městě) není, stále se komunikuje s vlastníkem potenciálně vhodné plochy na 
adrese Letecká 433, Firmou SPUR a.s. 

 
4) Z podnětů občanů 

 
a. Přeplněné kontejnery u hřbitova na Dušičky – komise doporučuje v období Dušiček 

včasný, případně častější odvoz hřbitovního odpadu 
 

5) Různé 
a. Další termíny schůzek – další schůzka se uskuteční 11. 2. od 18:00. Na schůzce 

budou dohodnuty termíny následných setkání pro rok 2025. 
 

             
 


